
Acta de la Junta Municipal del Distrito Oeste

Nº de Acta: 2

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 27 de noviembre 2019

Hora inicio/fin: 19:30 / 21:05

Lugar: Pza/Lagunas Ruideras s/n “Mas Blau”

Miembros asistentes:

D. José Luis López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
D. Francisco Martinez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Miembros ausentes: 

Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Irene Gómez Santos

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Vecino (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Concejal (P Popular)
AVV El Saboner
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera 
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady
AMPA CEIP Vicente Artero

Vocal (Alcaldía)(*)
Vecina (Podem-Esquerra Unida)

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del
día establecido:

1º.- APROBACIÓN DE LA ACTA EXTRAORDINARIA DE CONSTITUCIÓN DE
LA JUNTA DEL DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 14 DE OCTUBRE DE 2019.

Se aprueba la acta extraordinaria de Constitución de la Junta del Distrito Oeste
celebrada el 14 de octubre de 2019, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.-  DAR  CUENTA  DEL  DECRETO  DE  LA  ALCALDÍA  DE  FECHA  15  DE
OCTUBRE DE 2019 EN EL QUE SE DESIGNAN A LOS/LAS VICEPRESIDENTES/AS DE
LOS DISTRITOS.
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La Secretaria da cuenta del Decreto dictado por la Sra. Alcaldesa de fecha 15 de
octubre de 2019 en el que se designan a los/las Vicenpresidentes/as de los distritos. Así
pues será Vicepresidenta del Distrito Oeste: Dª. Verónica Ruiz Escrig.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

El  Sr.  Vicent  Francesc  Sales,  Concejal  del  Partido  Popular,  comunica  la
problemática en el acceso a la entrada de vehículos en La Urbanización de Venta Nova,
debido  a  la  actividad  de  transporte  CS Trans,  y  si  se  puede  dar  alguna  solución.  La
limpieza del solar anexo a las viviendas adosadas de la misma zona y que los árboles que
se plantaron en la zona de Venta Nova, ya están levantando las aceras e incluso las raíces
afectan a las viviendas.

El Sr. Casto Moya, vecino (PSOE), comunica su agradecimiento por el servicio de
limpieza  que se está  llevando  a  cabo en la  zona de la  Ronda  Vinatea  y  adyacentes.
Comunica que en la Salera (Gpo. San Lorenzo) hay una trapa en la misma acera que es
un peligro para los viandantes.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representante  de  la  AVV Gpo.  Reyes  y  Ctra.  Alcora,
solicita que se pinte la pista deportiva, la zona de la cancha de baloncesto, ubicada en la
Plaza La Era. Comunica que han cortado el tramo del canal con vallas y no hay acceso al
Colegio Grans i Menuts.

El Sr. Francisco Martínez, representante de la AVV Gpo. San José Obrero, Ctra.
Alcora y Adyacentes, comunica las molestias de olores de desagües dentro de la pista
deportiva de la Plaza La Era. Pregunta por la ampliación del carril bici que falta en la zona
de la Ctra. Alcora y propone instalación de un paso de peatones en la rotonda de la Ctra.
Alcora frente al Bovalar.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representante de la  AVV Ctra.  Borriol,  Grupo Roser y
adyacentes, en primer lugar pregunta por la situación de los Presupuestos Participativo, el
Sr. Presidente informa que lo tramitan desde Participación Ciudadana y se informará en
que fase están el trámite de los mismos. Solicita la eliminación de bandas sonoras de la
Plaza Donoso Cortes. Solicita la instalación de señales de “prohibido circular bicicletas” en
la acera de Ctra. Borriol el el tramo de las viviendas junto a la rotonda Madre Teresa de
Calcuta.  La  instalación  de  señales  reflectantes  adosadas  a  las  farolas  sitas  en  Avda.
Alfonso XII (Cuadra segunda) y en el poste de telefonía sito en el Cno. Collet a la altura de
la calle Costa Rica. Solicita la eliminación de un saliente y que quede recta la línea de
bordillo en el Paseo Ribalta (acera del Parque Ribalta frente al número 10).  Por último
solicita que se corten las raíces de un árbol y que se arreglen las baldosas en el Cno Collet
n.º 72 (parte recayente al Parque, frente al Centro Social Marillac).

La  Sra.  Rosa  Lidón  Ejarque,  representante  de  la  AMPA Ceip  Vicente  Artero,
explica la situación de deterioro que se encuentran los aseos del Colegio, el problema de
los árboles en la calle Gátova, propone la limpieza del solar contiguo al Colegio y comunica
que en la Plaza Cronista Muntaner falta iluminación.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, expone
que  se  tenga  en  cuenta  el  asfaltado  de  las  calles  del  distrito  que  están  pendientes.
Pregunta por la cesión de calles en la prolongación de la calle Molí d'Oli, por el tema del
alcantarillado en la Urbanización y por el de los lindes de Castelló y Borriol en esa zona.
Por último comunica en la Rotonda de la Salera en la adecuación del carril bici y zona
peatonal se ha quedado una farola en el centro.
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La Sra. Lorena Bachero, Vocal (Alcaldía), pregunta por el tema del alcantarillado
en la Urbanización las Galeras, el Presidente informa de la situación y los trámites que se
han llevar a cabo para dicho proyecto.

El  Sr.  José  Vte.  Álvarez,  representante  de  la  AVV  el  Saboner,  propone  al
Presidente una reunión con el Concejal de Movilidad y el Técnico de dicha Sección para
ver la problemática de señalización en la zona del Distrito Oeste. Pregunta por las obras
del  UER 36  Cuadra  Saboner.  Reitera  la  retirada  del  cartel  de  las  obras  en  la  Plaza
Lagunas de Ruideras. También pregunta por el tema del arbolado de la Cuadra Salera y el
Presidente informa que hablará con el técnico para ir cambiando los árboles. Falta podar
ramas de palmeras en la calle Alzira (Grupo San Arturo) junto al Parque Mérida. Comunica
que continúa la problemática de tráfico en la salida del Centro Comercial la Salera y solicita
vigilancia de la Policía Local para organizar el tráfico a la salida del Colegio Grans i Menuts
(a las 17:00 horas).

La Vicepresidenta, comunica la queja de vecinos por la parada de vehículos en
doble fila frente al establecimiento de Mercadona sito en la calle Jesús Marti Martin, por lo
que solicitan vigilancia policial por la zona. Instalación de un semáforo en el cruce de la
calle  Jesus  Marti  Martín  con  Botánico  Cavanilles  (dirección  Ctra.  Borriol)  ya  que  se
producen accidentes con asiduidad.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna
horas y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la
Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

NÚM. d'Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27 de novembre 2019

Hora inici/fi: 19:30 / 21:05

Lloc: Pça/Llacunes Ruideras s/n “Mas Blau”

Membres assistents:

D. José Luis López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
D. Francisco Martinez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Membres absents: 

Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Irene Gómez Santos

President (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Veí (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Regidor (P Popular)
AVV El Saboner
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera 
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady
AMPA CEIP Vicente Artero

Vocal (Alcaldía)(*)
Veïna (Podem-Esquerra Unida)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia
establit:

1º.-  APROVACIÓ DE L'ACTA EXTRAORDINÀRIA DE CONSTITUCIÓ DE LA
JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 14 D'OCTUBRE DE 2019.

S'aprova  l'acta  extraordinària  de  Constitució  de  la  Junta  del  Districte  Oest
celebrada el 14 d'octubre de 2019, per unanimitat dels membres de la Junta.

2º.-  DONAR  COMPTE  DEL  DECRET  DE  L'ALCALDIA  DE  DATA  15
D'OCTUBRE  DE  2019  EN  EL  QUE  ES  DESIGNEN  ELS/LES  VICEPRESIDENTS/AS
DELS DISTRICTES.
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La Secretària dóna compte del Decret dictat per la Sra. Alcaldessa de data 15
d'octubre de 2019 en el que es designen als/les Vicenpresidentes/as dels districtes. Així
doncs serà Vicepresidenta del Districte Oest: Sra. Verónica Ruiz Escrig.

3º.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vicent Francesc Sals, Regidor del Partit Popular, comunica la problemàtica
en l'accés a l'entrada de vehicles en La Urbanització de Venda Nova, a causa de l'activitat
de transport CS Trans, i si es pot donar alguna solució. La neteja del solar annex a les
vivendes adossades de la mateixa zona i que els arbres que es van plantar en la zona de
Venda Nova, ja estan alçant les voreres i inclús les arrels afecten les vivendes.

El Sr. Cast Moya, veí (PSOE), comunica el seu agraïment pel servici de neteja
que s'està duent a terme en la zona de la Ronda Vinatea i adjacents. Comunica que en la
Salera (Gpo. Sant Lorenzo) hi ha una trapa en la mateixa vorera que és un perill per als
vianants.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AVV Gpo. Reis i Ctra. L'alcora, sol·licita
que es pinte la pista esportiva, la zona de la pista de bàsquet, ubicada en la Plaça L'Era.
Comunica que han tallat el tram del canal amb tanques i no hi ha accés al Col·legi Grans i
Menuts.

El  Sr.  Francisco Martínez,  representant  de l'AVV Gpo.  Sant  José Obrer,  Ctra.
L'alcora i Adjacents, comunica les molèsties d'olors de desaigües dins de la pista esportiva
de la Plaça L'Era. Pregunta per l'ampliació del carril bici que falta en la zona de la Ctra.
L'alcora i proposa instal·lació d'un pas de vianants en la rotonda de la Ctra. L'alcora enfront
del Bovalar.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AVV  Ctra.  Borriol,  Grup  Roser  i
adjacents,  en primer lloc pregunta per la  situació dels  Pressupostos Participatiu,  el  Sr.
President informa que ho tramiten des de Participació Ciutadana i s'informarà en que fase
estan el tràmit dels mateixos. Sol·licita l'eliminació de bandes sonores de la Plaça Graciós
Talls. Sol·licita la instal·lació de senyals de “prohibit circular bicicletes” en la vorera de Ctra.
Borriol  el  el  tram  de  les  vivendes  junt  amb  la  rotonda  Mare  Teresa  de  Calcuta.  La
instal·lació  de  senyals  reflectors  adossades  als  fanals  sitis  en  Av.  Alfons  XII  (Quadra
segona)  i  en  el  pal  de telefonia  siti  en el  Cno.  Collet  a  l'altura  del  carrer  Costa Rica.
Sol·licita l'eliminació d'un ixent i que quede recta la línia de rastell en el Passeig Ribalta
(vorera del Parc Ribalta enfront del número 10). Finalment sol·licita que es tallen les arrels
d'un arbre i que s'arreglen els taulells en el Cno Collet núm. 72 (part que dóna al Parc,
enfront del Centre Social Marillac).

La Sra. Rosa Lidón Ejarque, representant de l'AMPA Ceip Vicente Arterós, explica
la situació de deteriorament que es troben les neteges del Col·legi, el problema dels arbres
en el carrer Gátova, proposa la neteja del solar contigu al Col·legi i comunica que en la
Plaça Cronista Muntaner falta il·luminació.

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, exposa que es
tinga en compte l'asfaltat dels carrers del districte que estan pendents. Pregunta per la
cessió de carrers en la prolongació del carrer Vaig moldre d'Oli, pel tema del clavegueram
en la Urbanització i pels dels límits de Castelló i Borriol en eixa zona. Finalment comunica
en la Rotonda de la Salera en l'adequació del carril bici i zona de vianants s'ha quedat un
fanal en el centre.
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La Sra. Lorena Bachero, Vocal (Alcaldia), pregunta pel tema del clavegueram en
la Urbanització les Galeres, el President informa de la situació i els tràmits que s'han dur a
terme per al dit projecte.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV el Saboner, proposa al President
una  reunió  amb  el  Regidor  de  Mobilitat  i  el  Tècnic  de  la  dita  Secció  per  a  veure  la
problemàtica de senyalització  en la  zona del  Districte Oest.  Pregunta per les obres de
l'UER 36 Quadra Saboner. Reitera la retirada del cartell de les obres en la Plaça Llacunes
de Ruideras. També pregunta pel tema de l'arbratge de la Quadra Salera i el President
informa que parlarà amb el tècnic per a anar canviant els arbres. Falta podar branques de
palmeres en el carrer Alzira (Grup Sant Arturo) junt amb el Parc Mèrida. Comunica que
continua la  problemàtica  de tràfic  en l'eixida  del  Centre Comercial  la  Salera  i  sol·licita
vigilància de la Policia Local per a organitzar el tràfic a l'eixida del Col·legi Grans i Menuts
(a les 17:00 hores).

La Vicepresidenta,  comunica la  queixa  de veïns per  la  parada de vehicles  en
doble fila enfront de l'establiment de Mercadona siti en el carrer Jesús Marti Martin, per la
qual  cosa  sol·liciten  vigilància  policial  per  la  zona.  Instal·lació  d'un  semàfor  en
l'encreuament del carrer Jesus Marti Martín amb Botànic Cavanilles (direcció Ctra. Borriol)
ja que es produïxen accidents amb assiduïtat.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una
hores  i  cinc  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta,  que  firmen  el  President  i  la
Secretària de la Junta, en el lloc i la data al principi expressats.
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